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Wat is er besproken?

Deze avond hebben we met leden van de klankbordgroep en

werkgroep de volgende fase in het traject naar een duurzame

warmtevoorziening besproken. Deze bijeenkomst had het doel om de

klankbordgroep te informeren over:

De fases en keuzes die tot nu toe zijn doorlopen 

Fase 3 en de wensenlijst 

Intentie voor samenwerking en participatie 

Ook was er het doel om de klankbordgroep te laten participeren en

communiceren betreft:

•Aandachtspunten voor het fase 3 en de samenwerking 

•Wijze van participatie en samenwerken 

•De op te stellen wensenlijst voor fase 3

Hiertoe gaf de nieuwe projectleider, Stephan Hoogendoorn, een

presentatie over deze fasen. Deze presentatie Deze presentatie wordt

u toegestuurd. Als u nog vragen heeft of meer wilt weten, kunt u

naar: doemee.leiden.nl/folders/warmtetransitie

 

https://doemee.leiden.nl/nl-NL/folders/warmtetransitie


Belangrijke vragen gedurende de avond

Wat als uit het onderzoek blijkt dat het LT-bronnet niet haalbaar is?

In dat geval zal de gemeente zich inzetten en blijven ondersteunen om een andere duurzame

warmte oplossing te vinden voor het Waardeiland. De gemeente heeft en ziet het als haar

verantwoordelijkheid om bewoners niet in de kou te zetten. Er gaat niemand van het gas af

zonder dat een haalbaar en betaalbare oplossing is gevonden. 

Een laag temperatuurnet betekent dat er apparatuur in je woning nodig zal zijn, wordt er in

het onderzoek gekeken of een huis warm genoeg kan worden met deze oplossing?

We richten ons in het komende onderzoek eerst op de afleverconcepten, hierin kijken we naar de

toepasbaar- en haalbaarheid van een LT-bronnet op de verschillende woningtypen die op

Waardeiland te vinden zijn. Een onderdeel van deze haalbaarheid is of woningen voldoende

verwarmd kunnen worden of welke isolatiestappen hiervoor nodig zijn en wat hiervan de kosten

zijn. 

Als je van het gas af gaat, zal de elektriciteitsvraag omhoog gaan, wordt daarmee gerekend?

Dit heeft zeker de aandacht van de gemeente. De gemeente is hierover in gesprek met de

netbeheerder en de interne afdeling die gaat over netcongesties. Zie ook het kader van de

netbeheerder in de Startnotitie.



Is er een beeld van de warmtevraag van het eiland?

Dat onderzoek was in 2023 uitgevoerd met warmtevraag berekeningen die uit 2020/2021 dateren

en daarna bijgesteld met verkeerde subsidie berekeningen. Het doel is om met een duidelijk

antwoord te komen; bijvoorbeeld over de warmtevraag op het eiland. De verwachting is dat de

netbeheerders hier inzicht in kunnen geven. 

Heb je met het laag temperatuur geen buiten warmtepomp nodig?

Er zijn verschillende soorten (Z)LT-warmtenetten. Voor een Bronnet is geen buitenunit nodig.

Maar is zeer goed isolatie nodig. 

We hebben het over verwarmen maar kan je ook koelen met het net?

Dit is afhankelijk van het uiteindelijke type warmtenet waarvoor wordt gekozen. De gemeente

ziet het als grote meerwaarde als er ook gekoeld kan worden middels de warmteoplossing. 

Tips van de aanwezigen over de communicatie en participatie

Hoe verloopt het huidige gesprek?

Er zijn relatief veel ouderen aanwezig en weinig deelnemers van jongere of middelbare

leeftijd. Het is goed om meer van deze bewoners mee te nemen in het proces. 

Sommige bewoners hebben hun eigen oplossingen. Het is de verantwoordelijkheid van de

gemeente om ook die bewoners mee te nemen en een goed warmtealternatief te bieden. 

Wees eerlijk als gemeente en beloof niet te veel. De gemeente moet zich ook houden aan de

wettelijke kader

Hoe zou u betrokken willen worden?

focusgroepen zouden gevormd kunnen worden uit de klankbordgroep, 3 a 4 mensen die

kunnen helpen bij een onderwerp.

Maak nieuwe (PR) producten en fases en ga vervolgens enquêteren

Hoe nemen we de andere bewoners mee?

We moeten gebruik maken van wat er al is, bijvoorbeeld de stichting en vereniging, de

vereniging organiseert een zomerborrel, beide sturen een maandelijkse nieuwsbrief

Richtlijn voor Infographics en brieven: Tweetalig, kleurig en luchtig

Langsgaan bij de bewoners, blijven communiceren, onduidelijkheid wegnemen

Vanwege expats belangrijk om tweetalig te communiceren 






